

**Bio English:**

Preseija is a German progressive metalcore band, that originated 2019 in Limburg (Hesse). What first started out as an instrumental project by the members Lukas, Bernhard, and Thomas, was then turned into a complete band, with the addition of Silas as the vocalist and Leon on the drums. With their first single called "Follow The Sirens" later that year, they introduced themselves to the public and offer a spherical journey through hard-hitting riffs and dreamy, progressive structures. Their debut record "Reclaim Your Mind" embodies this unique and captivating sound, and puts you further under its spell.

**Bio German:**

Preseija ist eine Progressive Metalcore Band aus Limburg a.d. Lahn welche 2019 gegründet wurde. Was damals als ein instrumentales Projekt von Bernhard, Thomas und Lukas startete, wurde kurz darauf von Silas am Mikrophon und später mit Leon am Schlagzeug vervollständigt. Mit der Veröffentlichung ihrer ersten Single "Follow The Sirens" mit komplettem Lineup, traten sie dann an die Öffentlichkeit und zeigten uns eine sphärische Reise durch heftige Riffs, verträumte und progressive Passagen mit mitreißenden Metaphern. Mit ihrem Debütalbum „Reclaim Your Mind“ etablieren sie weiter diesen einzigartigen und fesselnden Sound.

**Lineup:**

Silas Schmidt - Vocals

Lukas Ohlemacher - Bass

Bernhard Schneider - Guitar

Thomas Steier - Guitar

Leon Arbes - Drums

**Links:**

Facebook:

<https://www.facebook.com/Preseija-359323641555869/>

Instagram:

[https://www.instagram.com/preseija\\_band/](https://www.instagram.com/preseija_band/)

Youtube:

<https://www.youtube.com/channel/UCqpZcHukiQfx7NGEsdFI7oA>

Spotify:

<https://open.spotify.com/artist/3QUwadf0t5gCAGdT48Vvc?si=LSf9zCPsSFi58pjhHx8ztA>